
 

Beste leden, 

  

Het is bijna even wennen: een maand maart zonder verkiezingen! Zoals toegezegd hebben 

we dit jaar extra aandacht voor u als lid van onze lokale VVD en zullen we dit jaar zonder 

verkiezingen gaan gebruiken om meer ledenactiviteiten te organiseren.  

  

Afgelopen week zijn we al met de jonge leden bijeen gekomen en hebben we met elkaar 

(nader) kennis gemaakt en gesproken over diverse onderwerpen die deze enthousiaste groep 

aangaan. Een doorslaand succes met nieuwe gezichten en een goede opkomst. Absoluut voor 

herhaling vatbaar. 

  

Ons opleidingsprogramma gaat weer verder! Daarnaast staan verschillende 

themabijeenkomsten voor leden en ondernemers in de steigers, die in een nauwe 

samenwerking tussen fractie en bestuur tot stand komen. 

  

Kortom u hoort steeds meer van ons en wij van u! We hopen u snel te treffen op een van onze 

activiteiten.  

Met liberale groet, 

Ben Trooster 

Uw voorzitter  

Roelf Jager 

Uw gemeenteregisseur voor Ede 
  



 

 

 

Terugblik nieuwjaarsbijeenkomst en 
voortuitkijken met onze wethouder Hester 

Veltman 
Tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst van VVD Vallei & Veluwe op 25 januari in Buitenzorg sprak 

Hester Veltman de aanwezigen toe over het VVD-beleid van haar en de Edese VVD-fractie, lees 

haar toespraak via deze link. 

Meer contact met de leden 
De fractieleden en het bestuur van Ede nemen dit jaar contact op met u als lid van de VVD Ede. 

Wij stellen u dan enkele vragen zoals: wat kunnen wij voor ieder lid betekenen, heeft u vragen 

wensen of mogelijk zou u iets voor de fractie willen betekenen. Ook gewoon een praatje een 

telefoontje alles is goed. Lees meer op onze website. 



 

 

Fractievoorzitter aan het woord 
Bij de start van het nieuwe jaar zitten we als fractie alweer halverwege het politieke seizoen. 

De perspectiefnota is in voorbereiding waarbij we waarschijnlijk weer gaan zien dat er geld te 

kort is en we de broekriem nog wat verder moeten aantrekken. In de tussentijd hebben we 

nog een aantal spannende dossiers te gaan van de definitieve besluitvorming rondom het 

zonneveld Nergena, het bestemmingsplan voor de Klinkenberg, de culturele inrichting van de 

Frisokazerne en de afloop van de twee grote aanbestedingen voor het nieuwe station en de 

World Food Experience center. Een mooie tijd! 

Voor de zomer zitten we ook halverwege de raadsperiode en daarom is het ook des te 

belangrijker dat we (samen met het bestuur) actief werken aan de relatie met onze bestaande 

leden, nieuwe leden werven en alvast gesprekken gaan voeren met mensen die eventueel in 

2022 onze lijst voor de gemeenteraadsverkiezingen willen versterken. Om een beeld te krijgen 

bij het raadswerk willen we dan ook iedereen vooral uitnodigen om onze fractievergaderingen 

te bezoeken. De openbare vergaderingen staan op de website en de deur staat altijd open! 

Bart Omlo  

Fractievoorzitter 



 

In gesprek met Roelf Jager, gemeenteregisseur 

In deze rubriek stellen we steeds 2 vragen aan leden van de VVD. Dit keer zijn het Jeannet 
Hubbeling en Bert Breunissen. 

Waarom ik lid bij de VVD geworden ben? 

Jeannet Mijn keuze voor de VVD is enerzijds gebaseerd op de liberale beginselen van de partij 

en anderzijds op de authentieke manier waarop de fractie in Ede deze vormgeeft tijdens de 

debatten in de raad. Waarbij ik het van belang vind dat daarbij ook het sociale gezicht van de 

partij mag worden gezien. 

Bert Het liberalisme is een politiekstroming waarin ik mijzelf graag associeer. De afgelopen 

drie jaar heb ik vele openbare events bijgewoond van de VVD. Kenmerkend bij de VVD is dat 

iedereen de mogelijkheid krijgt om zichzelf te ontwikkelen binnen de politieke wereld. 

Daarnaast heerst er een positieve sfeer waardoor je energie krijgt om te blijven komen. En dat 

maakt het bij de VVD zo leuk. Informatief, motiverend, en geluk zijn dé drie woorden die in mij 

opkomen als ik aan de VVD denk. 

Waarom ik actief ben geworden bij de VVD? 

Jeannet In mijn vorige woonplaats in het Westland ben ik altijd politiek en bestuurlijk actief 

geweest naast mijn werkzaamheden als docent staats-en bestuursrecht bij de Open 

Universiteit. Nu we op de Veluwe zijn gaan wonen, vind ik het leuk om hier ook maatschappelijk 

actief te zijn. Tot nu toe is me dat goed bevallen: er wordt hard gewerkt in de fractie (gelukkig 



wordt er ook veel gelachen) en de gevolgde cursussen Liberalisme 1, 2 en 3 en de cursus over 

integriteit en dilemma’s waren meer dan de moeite waard. 

Bert Ik gun iedereen het geluk en dat is de kern van het liberalisme. Het zit in mijn karakter 

om iets te doen. Daarnaast ben ik een optimist, een gedreven persoon en iemand die graag 

met mensen in contact kom. Deze eigenschappen kan ik perfect toepassen bij de VVD. Ik vind 

het leerzaam om de fractievergaderingen bij te wonen. Je staat dichtbij de maatschappij en je 

merkt dat je echt daadwerkelijk iets kunt betekenen. Daarnaast volg ik vele trainingen om 

mijzelf te kunnen blijven ontwikkelen. Het is leerzaam en je krijgt er energie van. 

Trainingen 
De VVD Ede organiseert als onderdeel van het Lokaal Netwerk Vallei & Veluwe de komende 2 

jaar een groot aantal trainingen, die tegen een geringe vergoeding (circa €30) zijn te volgen. 

Indien er plaats is, zijn ook niet-leden welkom. 

Indien je je wilt opgeven, kun je een mail sturen aan de opleidingen-coördinator Peter 

Mackenbach. 

Het programma ziet er als volgt uit: 

16-05-2020 | Media | mediagebruik en medialandschap | 10.00 tot 16.00  uur 

06-06-2020 | Gemeentefinanciën | kennismaking en de financiële cyclus | 10.00 tot 16.00 uur 

Agenda 
  
Fractievergadering | 9 maart 2020 | Ede 

Politieke Dag Ede | 12 maart 2020 | vanaf 15.00 uur | Ede 

Fractievergadering | 23 maart 2020 | Ede 

Bestuursvergadering | 26 maart 2020 | Bennekom 

Politieke Dag Ede | 26 maart 2020 | vanaf 15.00 uur | Ede 

Fractievergadering | 6 april 2020 | Ede 

Politieke Dag Ede | 9 april 2020 | vanaf 15.00 uur | Ede 

Politiek café | 14 april 2020 | vanaf 19.30 uur | Informatie volgt nog! 

Vragen over de agenda? Stuur Roelf een bericht 


